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Referat bestyrelsesmøde den 2. september 2024  

Til stede: Charlotte, Martin, Mette, Rasmus, Katrine, Morten, Søren, Morten, Bolette, 

Jens, Lotte, Linda, Susanne, Signe, Marlene, Natascha, Peder og Anna 

Afbud: Mie, Mia og Lotte 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste ordinære møde 3. april 2024 

Beslutning: 

Godkendt. 

 

2. Orientering v. formanden 

Der har været fælles grillarrangement med de ansatte inden skolestart. 

 

3. Orientering v. ledelsen 

Efterskolen v. Mette og Rasmus 

Det har været en god start. Der er et par elever, der er stoppet, men også kommet 

nogle nye til. Pt. er der en ledig pigeplads, som måske er ved at blive fyldt. Det er et 

sødt hold, og det går indtil videre godt. Der er linjefagsture lige om lidt. 

Der var forældredag i fredags. 

 

Friskolen v. Martin 

Vi er 182 elever. Det har været en god start i det gode vejr, så udearealerne bliver 

brugt. Der er ansat ekstra støtter i form af Susanne og Mette Vig, så der kan 

etableres 2-lærer ordning i nogle timer, og indtil videre fungerer det godt.  

Klassemøderne er i gang, og det fungerer godt, når en fra bestyrelsen deltager. 

Friskolen har været med i mini-triatlon sammen med efterskolen. Vi vil gerne have 

samarbejde på tværs af institutionen.  

I næste uge er der emneuge, hvor temaet er OL.  
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Martin vil i den kommende periode observere og sparre med lærerne for at sikre 

fagligheden. 

 

SFO v. Lotte 

83 børn i SFO’en og klub lige nu. Margit er tilbage på fuld tid.  

Det påtænkes at bruge Kloths garage til klubbørn, så de kan få særskilte aktiviteter.     

 

Friluftsgården v. Susanne 

På fredag er der sommerfest med rigtig stor tilslutning (næsten 200 mennesker). 

De er i gang med at forskønne inderummene. Der er kommet mange nye forældre, 

som også gerne vil hjælpe med arbejdsdage og være en del af fællesskabet. 

Der skal snart være tema om dyr, hvor de skal besøge bondegårde og have besøg af 

dyr.  

Lotte er ansat som pædagogmedhjælper pr. i dag. 

Der er fyldt med børn i år 2024/2025. Uddannelse af personalet fortsætter, og det 

holdes som kurser på Friluftsgården. Personalet skal undervises i low arousal. Det vil 

evt. være for hele institutionen. 

Der er 79 børn på venteliste. Kommunen har i år godkendt overbelægning i enkelte 

måneder, så der kunne være plads til søskendebørn på de rigtige tidspunkter. 

 

4. Fordeling af arrangementer 

0. klasse (Natascha og Linda) 

1. klasse (Morten) 

2. klasse (Anna) 

3. klasse (Natascha og Mie) 

4. klasse (Katrine) 

5. klasse (Anna og Peder) 

6. klasse (Morten)  

7. klasse (Mie) 

8. klasse (Peder) 
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9. klasse (Morten) 

- Sommerfesten (Natascha og Linda) 

- Arbejdsdag den 20. september (Katrine, Natascha og evt. Linda) 

- Efterskolernes dag den 29. september ca. fra kl. 11.30-13.30 (Morten, Søren) 

- Infomøde kommende 0. klasse (Katrine) 

 

5. Økonomi 

Fortsat høje elevtal, så økonomien ser fornuftig ud.  

Omlægning af lån: Banken anbefaler kurssikring og kursen er tæt på 100. Lige nu vil 

vi kunne låne 4% fastforrentet. Pga. forsinkelse af kunstgræsbane har vi ikke behov 

for provenuet lige nu.  

Beslutning: 

Vi afventer september måneds evt. rentesænkning. Økonomiudvalget indkaldes og 

gennemgår det nærmere.  

 

6. Status på kunstgræsbane og andre tiltag 

Rådgivende ingeniør Henrik Andersen har haft møde med kommunen senest i 

fredags. Hele projektet er forsinket, landzonetilladelse er givet, men vi afventer 

byggetilladelse. Det forventes ikke i dette skoleår. 

Der er sat penge af til at lave gårdmiljø. Linda taler med Charlotte om 

kvalitetsgennemgang.  

 

7. Kalender 24/25 i grove træk 

Kalender gennemgået.  

Fællesmøde med bestyrelse flyttes til torsdag den 13. marts 2025.  

 

8. Skolepenge satser for efterskolen og friskolen 25/26 

Der foreslås 2% stigning i friskolen og SFO/klub. Pt. betales der 2710 kr. pr. uge. Hvis 

linjefagsture på 7000 kr. lægges oveni, giver det 2877 kr. Sammenlignet med andre 
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skoler betaler man mindre her – også selvom de andre skoler ikke tager på 

linjefagsture. Det foreslås 2850 kr. pr. uge + linjefagstur, hvoraf et beløb hensættes til 

vedligeholdelse og outro-tur. 

Beslutning: 

Vedtaget.  

 

9. Nyt fra udvalg 

Ansættelsesudvalg: 

Der er ansat 1 års praktikant, ny lærer i Anne-Maries stilling samt ny danselærer i 

stedet for Jon. 

Derudover intet nyt fra udvalg. 

 

10.  Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

Friluftsgården v. Signe 

Lotte er startet som fast, og det er personalet glade for. August og september går 

med at køre nye børn og forældre ind. 

Glæder sig til kursus om markante forældre, hvor medarbejderne får viden om, 

hvordan det håndteres professionelt.  

Efterskolen v. Jens 

Stille og rolig start, men der er altid lidt i starten. De nye ansatte skal lige ind i 

rutinerne.  

Friskolen v. Bolette 

Stille og rolig start. Der er indført ny telefonpolitik og indkøbt mobilhoteller. Det går 

fint og der er gang i andre sjove aktiviteter om morgenen. 

 

11. Evt.  

Morten foreslår, at skolens busser og lærerne parkerer nede ved den nye hal.  



Side 5 af 5 
 

Katrine foreslår, at der kunne laves besøg med en lastbil, så friskoleeleverne kan se, 

hvilket udsyn lastbilchaufføren har.  

Efterskolen drøfter kort, om der kunne ske tilpasning af koncept for 

opstart/afleveringsweekend.  

 

______________________________   ____________________________ 

Katrine Munch Olsen     Mia Søe Pedersen  

 

______________________________   ____________________________ 

Søren Tullesen     Morten F. Andersen 

 

______________________________   ____________________________ 

Peder Hermansen    Mie Dehn Poulsen 

 

______________________________ 

Anna Haugaard Jørgensen 


